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Łódź, dnia 25.04.2024r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 08/04/2024 

z zebrania Zarządu Łódzkiego Oddziału Terenowego 

Polskiego Związku Krótkofalowców 

 

W dniu 25.04.2024 r. o godz. 19.00 odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału 

Łódzkiego PZK. Zebranie odbyło się  zdalnie na platformie Teams 

W posiedzeniu wzięli udział: 

 1. Prezes - Robert Horynek SP7RHA  

 2. Sekretarz - Jan Michalak SP7TOP    

 3. Skarbnik - Zbigniew Gniotek SP7MTU   

 4. Członek zarządu - Jakub Wolski SP7Y 

 

Obecni byli także: 

 Przewodniczący OKR - Mateusz Widerkiewicz SP7WST    

 Kolega Krzysztof SP7WME 

 Kolega Przemek SP7VC 

 Kolega Łukasz SP7LK 

 

Obrady prowadzone były zgodnie z następującym porządkiem obrad: 

 

 Powitanie zebranych. 

 Krajowy Zjazd Delegatów – informacje delegatów przed KZD 

 Powołanie Przemka SP7VC na funkcję rzecznika prasowego przy zarządzie 

OT15  PR manager Uchwała nr1. 

 Powołanie Krzysztofa SP7WME na funkcję managera Emcom przy zarządzie 

OT15  

 Spotkanie ŁOŚ. Uchwała nr 2 

 Umowa o współpracy między szkołą w Bratoszewicach a PZK 

 Dotacja dla klubu SP7PZS 

 Wsparcie druku kart QSL dla klubu SP7PZS 

 Przyjęcie nowych członków 

 Dyskusja  

 

 Zebranie protokołował  Kolega Janek SP7TOP 
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1. Powitanie zebranych. 

2. Przedstawienie przez kolegę Jakuba SP7Y sytuacji przed KZD. Propozycje 

zmian w statucie, kandydaci do prezydium ZG, ogólne informacje. 

3. Powołanie Przemka SP7VC na funkcję rzecznika prasowego przy zarządzie 

OT15. Pokrótce ustalono zasady współpracy rzecznika z zarządem. Uchwała nr1 

4. Powołanie Krzysztofa SP7WME na funkcję managera Emcom przy zarządzie 

OT15. Ustalono, że działania emcom managera będą ściśle wiązały się z 

działaniami zarządu oddziału w zakresie emcom. Uchwała nr 2. 

5. Spotkanie ŁOŚ. W związku z prośbą organizatorów spotkania o dofinansowanie, 

przedyskutowano obecne możliwości finansowe oddziału i zdecydowano o nie 

przyznaniu dotacji dla spotkania ŁOŚ. Uchwała nr 3. 

6. Umowa o współpracy między szkołą w Bratoszewicach, a PZK. Krzysztof 

SP7WME przygotuje w punktach propozycję umowy, która później zostanie 

przedyskutowana na zebraniu zarządu OT15. 

7. Klub SP7PZS zwrócił się do zarządu OT15 o dofinansowanie swoich działań 

służących utrzymaniu pomieszczenia klubu (500zł) i druku klubowych i 

okolicznościowych kart QSL (320zł). 

Po przedstawieniu przez kolegę Łukasza SP7LK osiągnięć, zamierzeń i ogólnej sytuacji 

klubu zarząd postanowił udzielić finansowego wsparcia klubowi SP7PZS.  

Uchwała nr 4, Uchwała nr 5. 

8. Przyjęcie nowych członków.  

Uchwała nr 6, Uchwała nr 7, Uchwała nr 8, Uchwała nr 9, Uchwała nr 10, Uchwała nr 

11, Uchwała nr 12, Uchwała nr 13, Uchwała nr 14. 

9. Dyskusja.  

  Dyskutowano na temat:  

 lokalu zarządu i porządków w pomieszczeniach, 

 możliwości wprowadzenia głosowań elektronicznych i informatyzacji oddziału, 

 telefonu stacjonarnego w siedzibie oddziału – wszyscy mają telefony 

komórkowe, telefon stacjonarny generuje koszty i praktycznie nie jest 

używany. Wniosek – zlikwidować. 

 omówienie możliwości organizacji integracyjnych spotkań terenowych dla 

członków oddziału. Należy organizować w miarę często spotkania członków 

oddziału. 

10. Zamknięcie zebrania 

 

 

Podjęto następujące uchwały: 

 

 Uchwała nr 1. 
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W sprawie  powołania kolegi Przemka SP7VC na funkcję rzecznika prasowego przy 

zarządzie OT15. 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

  

 

 

 

 Uchwała nr 2. 

 

W sprawie powołania kolegi Krzysztofa SP7WME na funkcję managera Emcom przy 

zarządzie OT15. 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 3. 

 

W sprawie dofinansowania spotkania ŁOŚ. 

 

Głosowanie: za_0_ , przeciw _3_ , wstrzymujących się _1_ . 

 

 Uchwała nr 4. 

 

W sprawie dofinansowania kosztów utrzymania klubu SP7PZS w wysokości 500zł. 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 5. 

 

W sprawie dofinansowania druku kart klubowych i okolicznościowych dla SP7PZS w 

wysokości 320zł. 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 6. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega Dariusz Wypych   SO7DW  

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 7. 
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W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega  Marcin Żmudziński SP7MZ  

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 

 

 

  

 Uchwała nr 8. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega Dariusz Domowicz SP7OQI 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 9. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega  Zbigniew Włóka SP7XSS  

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 10. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega  Szymon Ignaczak SP7SMN  

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 11. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega Arkadiusz Skurpel SQ7ASG 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 12. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 



5 

 

 

Kolega  Marcin Koch SQ7UTP 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 13. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega  Jarosław Badek SP7JB 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 14. 

 

W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK. 

 

Kolega  Grzegorz Wieczorek SP7-15-115  

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

Uchwały wchodzą w życie w dniem podjęcia. 

 

 

 

Robert Horynek SP7RHA…………………………………………… 

 

Zbigniew Gniotek SP7MTU…………………………………………… 

 

Jan Michalak SP7TOP…………………………………………………  

 

Jakub Wolski SP7Y…………………………………………................ 

 


